
Bestyrelsesmøde d. 5/8 2020 
 
Referat  
 
Til stede 
Elisabeth, Jeppe og Lars 
 
Valg af referent. 
Lars 
 
Valg af ordstyrer. 
Jeppe 
 
Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Godkendt. 
 
Næste bestyrelsesmøde: 
Afhænger af den nye bestyrelse. 
 
Økonomi/ budget. 
Intet nyt 
 
Referat fra Hovedforeningen. 
Der har ikke været afholdt nogle møder 
 
Orientering og info fra/ om møder mm :  
Vi er blevet kontaktet af nabo til kommende grusgrav. Den bliver efter al sandsynlighed mindre end først 
antaget. Det er heldigt for foreningen. Og betyder sandsynligvis at vi bliver mindre generet af larm. 
 
Der er indkaldt til møde d. 31/8 i Helsingør om den nye baneoverskæring. Vi opfordrer til, at én fra 
bestyrelsen deltager. 
 
 
Generalforsamling. 
Afholdelse af generalforsamlingen er planlagt. Arbejdsplan er udarbejdet og opgaver fordelt. Vi er 
opmærksomme på corona smitte. Der vil være håndsprit, og vi opfordrer til at alle tager de anbefalede 
forhold.  
Den nuværende bestyrelse har drøftet valget af ny bestyrelse. Der er enighed om at hvis vi skal fortsætte 
bestyrelsesarbejdet min. frem til næste GF, skal der vælges en fuld bestyrelse bestående af 5 medlemmer 
og 2 suppleanter. Hvis det ikke lader sig gøre, træder vi tilbage og indkalder til ekstraordinær GF med 
eneste dagsorden at vælge bestyrelse.  
 
Igangværende sager  
 
 



 
Ulovlig leje og udfordringer med fraflytning 
Bestyrelsen har behandlet sag om ulovlig udlejning og uenighed om fraflytning. Formandskabet er 
kontaktet for at vurdere sagen, og hvordan parterne har ageret i den. 
 
Det nye vaskeri 
Der er gennemgang af de nye systemer ved leverandøren onsdag d. 12. kl. 17.00. Flere har meldt at de 
deltager.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


